
 

 

Zápis z jednání VV ČF dne 26. 10. 2021  
Lomnického 1705/5, Praha 4 

Přítomní: Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Martin Musil (9:43),  
 Renáta Typlová, Petr Galasovský, Tomáš Pacák, Jiří Dufek, Michal Peterka 

 
Hosté: Tomáš Frank, Jan Jirovský, Zuzana Svobodová, Jakub Furmánek (Teams), 

Roman Urbář, Zdeněk Mlčoušek, Veronika Jelínková 

 
Ověřovatelé: Václav Culka, Martin Musil 
 
Zapisovatel: Veronika Jelínková 

  
Zahájení: 9:38 
Ukončení: 15:30 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 09/2021 a programu jednání 10/2021 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Analýza stavu jednotlivých regionů 

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 

7) Reprezentace 

8) Rozpočet 2022 

9) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

10) Programy podpory 

11) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

12) Mezinárodní záležitosti 

13) Informace ze sekretariátu 

14) Počet účastníků ligových soutěží 2023/2024 

15) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

16) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022 

 

Materiály brané na vědomí: 

40) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů  

41) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2022  

42) Návrh důležitých termínů KS v roce  

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 09/2021 a programu jednání 10/2021 

 

Viz výše  

 



 

 

Usnesení č. 01/10/21: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 09/21 

- schvaluje program jednání VV 10/21 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 10/21 V. Culku a M. Musila 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Do tohoto kontrolního období nebyla termínována žádná 

usnesení. Zůstávají v platnosti některá unesení pro budoucí kontrolu. 

Usnesení č. 02/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

KVM -  R. Typlová předložila zprávu o činnosti, jednali 12. 10. 2021 prezenčně; řešili body 

z jednání VV; diskutovali materiál KS v připomínkování; dále diskutovali obecný pohled na 

soutěže 3+1/5+1; Olympiádu dětí a mládeže; EFT semináře pro trenéry; schvalovali žádosti 

o uznání licence D; dále informovala, že proběhla školení školské licence – 20 účastníků 

(pedagogičtí i nepedagogičtí pracovníci škol); další jednání 3. 11. 2021 

 

KRO - P. Musil předložil zprávu o činnosti, jednali 5. 10. 2021 prezenčně; hlavním bodem jednání 

bylo nastavení grantu MHMP na další období; aktuální stav PP3; příprava materiálů na jednání 

VV.  Další jednání 23. 11.  2021 

 

KEI – D. Novák přednesl zprávu z jednání 6. 10. 2021 prezenčně; diskutovali prvotní návrh 

rozpočtu 2022, východiska pro sestavení rozpočtu a také diskutovali akceptovatelnou výši 

schodku pro rok 2022; řešili také střednědobou strategii s vývojem rozpočtu; zabývali se 

Ekonomickou směrnicí; diskutovali stav projektů Mantinely a Povrchy a krátce se věnovali i 

projektu investiční podpory oddílům (půjčky oddílům), kdy 3 oddíly mají schváleno a s 1 oddílem 

se jedná.  

 

KRD - P. Galasovský předložil zprávu o jednání 6. 10. 2021 prezenčně v Praze; pokračování v 

přípravě projektu Práce s talentovanými rozhodčími; začala příprava Podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů pro sezónu 2022/2023; proběhlo upřesnění organizace vzdělávacích akcí 



 

 

pro celostátní rozhodčí a delegáty v sezóně 2021/2022; proběhlo několik webinářů; informoval 

o nominaci českých rozhodčích na MS mužů (1 pár) a MS žen (2 páry); další jednání začátkem 

listopadu. 

 

KR – V. Culka informoval o prezenčním jednání komise 7. 10. 2021; obsahem jednání bylo 

shrnutí přípravy akcí všech reprezentačních celků; dalším bodem jednání byla příprava materiálu 

pro VV (Hodnotící zpráva z MS juniorek); dalším bodem jednání bylo personální obsazení 

realizačních týmů mužů a žen. 

 

KEFAM – T. Pacák informoval o jednání, které proběhlo 5. 10. 2021 prezenčně; obsahem 

jednání byla příprava na plánované setkání prezidentů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy 

mužů; dalším bodem byla problematika povrchů, ticketingu a haly v Livesport Superlize.  

 

V rámci toho krátce seznámil ostatní členy VV s výstupy i obsahem proběhlých setkání 

prezidentů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů. 

 

KS – J. Dufek informoval o prezenčním jednání 4. 10. 2021 v Brně, obsahem jednání byla 

příprava Návrhu důležitých termínů KS v roce 2022; komise projednala návrh počtu účastníků 

ligových soutěží ročníku 2023/2024; komise má v připomínkování jeden materiál (TL 22/23) – 

bude jej řešit na dalším jednání; dále byly projednány případy nedostavení se družstev k utkání 

kvalifikace CE juniorů a 1. lize dorostenců (oba prohřešky Otrokovice) a drobné prohřešky 

diváků. 

 

KŽ – M. Musil přednesl zprávu z online jednání komise 7. 10. 2021; obsahem jednání byla další 

diskuse nastavení práce komise; plán práce 

 

VV dále projednal žádost předsedy Pravidlové komise ČF J. Jirovského na jmenování nového 

člena Pravidlové komise ČF. Návrh na jmenování nového člena P. Galasovského doplnil krátkým 

komentářem. 

T. Frank otevřel diskusi o současném stavu covidové situace. Informoval členy VV o vlastní 

zkušenosti při komunikaci s hygienou, zejména při trasování hráčů (při rostoucích číslech se dá 

očekávat, že hygiena nebude stačit trasovat individuálně a může uvalit do karantény celé 

družstva/tréninkové skupiny, nicméně zatím se nic takového až na jednu výjimku nepotvrdilo). 

Členové VV toto téma doplnili o další zkušenosti z oddílů a proběhla diskuse nad východisky, 

která by fungování florbalu jako celku mohla výrazně pomoci. Z tohoto hlediska panovala shoda, 

že velkou výhodou pro udržení fungování soutěží  je očkování jednotlivých osob, které jsou se 



 

 

zapojením do zápasu spojeny. Díky tomu nebudou automaticky spadat do karantény, což velmi 

napomůže udržet systém fungování soutěží. V průběhu diskuse byly probrány také aspekty a 

nastavení všech opatření vůči reprezentačním týmům (covidový protokol IFF), které čekají 

závěrečná soustředění a MS. Součástí diskuse byli i organizační a finanční dopady při účasti 

zejména neočkovaných hráčů. Vedoucí úseku Z. Svobodová tak připraví pro reprezentanty a 

jejich mateřské oddíly souhrnné informace, které jim budou zaslány, aby všichni byli seznámeni 

s nastavením, průběhem, způsobem řešení případných komplikací a také dopady a s tím spojená 

odpovědnost jednotlivých osob.  

VV se také shodl na potřebě větší akcentace informační podpory proočkování všech členů ČF. 

Z. Mlčoušek informoval o současném stavu v celostátních soutěžích, kde má jeden tým 

nařízenou karanténu, dále o preventivních dohodách na odložení utkání a o aktuální situaci, kdy 

družstvo volilo opačný přístup v Extralize žen trvalo na sehraní nedělního utkání, byť bylo 

informováno druhou stranou o pozitivním testu jedné z hráček, které se účastnila pátečního 

utkání týmu. 

Diskuse dále pokračovala ohledně návrhů na vymahatelnost kontrol testů či očkování pro hráče i 

pro diváky, která navazovala na diskusi o celospolečenském problému v ČR okolo vymáhání 

Covidových opatření. Na závěr bodu V. Culka informoval o své online účasti na jednání RVV 

Plzeňského a Karlovarského kraje 4. 10. 2021 v Plzni. Jednání hodnotil jako kvalitní. Palčivá 

otázka v rámci jednání RVV byla bezhotovostní výplata odměn rozhodčím, kdy dochází k jejich 

pozdnímu odesílání pořadatelskými oddíly.  

P. Musil upozornil na mírné změny v nastavení účasti členů VV na jednáních RVV, kdy členové 

VV také avizovali, že by bylo vhodné, aby RVV neměnily termíny a časy plánovaných setkání. 

Usnesení č. 03/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje P. Galasovského za nového člena Pravidlové komise 

ČF 

- bere na vědomí informace z proběhlého setkání 

prezidentů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

- bere na vědomí postoje ve všech soutěžích a reprezentačních 

týmech s ohledem na covidovou situaci 

- bere na vědomí informace o jednání RVV Plzeňského 

a Karlovarského kraje 

- pověřuje Z. Svobodovou k sestavení a rozeslání dopisu 

s apelem na osobní odpovědnost v rámci covidových pravidel a 

protokolu IFF směřovaný na všechny potencionální účastníky 

MS (mužů i žen) a jejich mateřské oddíly 

zodpovídají: Z. Svobodová   Termín: 16. 11. 2021 

 

 



 

 

AD 4) Analýza stavu jednotlivých regionů 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Analýza stavu jednotlivých regionů. Analýza vychází z 

průběžně zpracovávaného dotazníkového šetření v rámci realizace regionálních rozvojových 

plánů osobním či ve vybraných případech telefonickým setkáním zástupců 379 oddílů s 2 523 

družstvy ze strany regionálních sekretariátů. Zaměřena je na souhrnné statistické informace o 

počtu oddílů a družstev v nich obsažených, vnitřní oddílové struktuře, jejich grantové politice a 

problémech fungování oddílů sdružených v rámci Českého florbalu. Stěžejní prvky materiálu 

blíže členům VV okomentoval. Proběhla krátká diskuse k materiálu a jeho obsahu, kdy z analýzy 

plyne několik závěrů, že rozložení struktury zaměření (rekreační, mládež, výkonnostní) oddílů 

zůstává totožné; ve srovnání s loňskou sezonou se zvýšil počet oddílů, které vedou účetnictví a 

snížil počet, které vedou pouze daňovou evidenci. 

Materiál byl následně dán do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 04/10/21: VV ČF 

- schvaluje návrh doporučení pro jednotlivé odborné komise 

VV ČF 

- ukládá připomínkovat materiál  

zodpovídají: všichni předsedové   Termín: 16. 11. 2021 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Informoval o setkání s předsedou NSA 

F. Neusserem, z kterého si bohužel neodnesl pocit, že florbal je aktuálně v NSA vnímán jako 

jeden z důležitých a velkých sportů, tak jak tomu bylo v minulosti. Dále informoval o vypsání 

programu MŮJ KLUB 2022. Také krátce přednesl výstup ze setkání prezidentů elitních soutěží. 

T. Frank informoval o neuspokojivém stavu, kdy NSA stále nemá připravené informace 

k vyúčtování dotací za rok 2021. Současně také informoval členy VV, že stále není vyhodnocena 

žádost ČF v rámci investičního programu Movité věci 2021, což může znamenat následné 

komplikace při realizaci, která musí proběhnout do konce kalendářního roku. 

 

Usnesení č. 05/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

 

 

AD 6) Mistrovství světa juniorů 2021 v Brně 

 

Členům VV byla předložena písemná zpráva k proběhlému MS juniorů v Brně. T. Frank ji krátce 

okomentoval. Vypíchl zejména personální zajištění a nastavení celého MSJ, které poukazuje na 

novou generaci organizátorů. Současně zmínil i hodnocení spolupráce s regiony a také místními 

oddíly, kde v budoucnu vidí ještě větší možnosti využití pro obě strany. Díky velmi dobré 

dlouhodobé práci s rozpočtem celé akce a tlaku na hospodárnost vynaložených nákladů skončil 

finanční výsledek celého MSJ pozitivněji, než se čekalo. 



 

 

Členové VV potvrdili, že akci vnímají jako velmi dobře zorganizovanou a úspěšnou. Současně 

vyslovili poděkování všem, kteří se na organizaci MSJ v Brně podíleli. 

 

Usnesení č. 06/10/21: VV ČF 

- schvaluje písemnou zprávu k MS juniorů v Brně 

 

 

AD 7) Reprezentace 

 

V. Culka za KR předložil závěrečnou zprávu MSJ ve Švédsku. Informoval o prodloužení smlouvy 

na EFT o další 4 roky a nastavení modelu Kvalifikací na MS (bude hráno systémem future 

floorball = 3x 15 min a snížený počet hráčů)  Dále členy VV informoval o vývoji v oblasti 

trenérského vedení týmu mužů i žen.  

 

Usnesení č. 07/10/21: VV ČF 

- schvaluje závěrečnou zprávu MSJ ve Švédsku  

- bere na vědomí informace v oblasti trenérského vedení týmu 

mužů i žen 

 

 

AD 8) Rozpočet 2022 

 

D. Novák za KEI seznámil členy VV s východisky pro sestavení rozpočtu. Potvrdil, že na základě 

analýzy z komise navrhuje, aby návrh rozpočtu směřoval ke stejnému nastavení, jako byl 

původně pro rok 2021, tedy s maximálním schodkem 10 mil. Kč při maximální snaze zachovat 

rozvoj florbalu. Následně vyzval předsedy jednotlivých oblastí k sebrání požadavků, které budou 

zpracovány a předloženy jako první návrh rozpočtu na rok 2022 na dalším jednání VV. 

Požadavky také budou požadovány za oblasti regionů. 

 

Usnesení č. 08/10/21: VV ČF:  
- bere na vědomí východiska pro sestavení rozpočtu 

- ukládá předložit požadavky na rozpočet 2022 pro jednotlivé 

oblasti a jednotlivé regiony 

zodpovídají: všichni předsedové   Termín: 5. 11. 2021 

- ukládá zpracovat první návrh rozpočtu na rok 2022 

zodpovídají: D. Novák   Termín: 9. 11. 2021 

 

 

AD 9) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF. 

Materiál krátce představil s tím, že byly provedeny spíše formální úpravy. 

 

Usnesení č. 09/10/21: VV ČF 



 

 

- bere na vědomí Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady 

spolupráce orgánů ČF 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové   Termín: 16. 11. 2021 

 

 

AD 10) Programy podpory 

 

R. Typlová za KVM předložila Přehled trenérských programů podpory, jejich hodnocení a návrh 

vývoje včetně vypsání na další období. P. Musil za KRO informoval o podobě projektu k žádosti 

o Grant MHMP pro rok 2022. P. Musil za KRO dále představil členům VV ČF návrh na personální 

změny v Komplexním programu rozvoje oddílů ze strany oddílů. 

 

Usnesení č. 10/10/21: VV ČF 

- schvaluje Přehled trenérských programů podpory 

- schvaluje hodnocení trenérských programů podpory 

- schvaluje návrh dalšího vývoje trenérského programu podpory 

včetně jeho vypsání na další období 

- schvaluje personální změny v Komplexním programu rozvoje 

oddílů 

- schvaluje podobu projektu k žádosti o Grant MHMP 2022 

- ukládá informovat region PH+SČ 

zodpovídají: P. Musil   Termín: 29. 10. 2021 

 

 

AD 11) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

J. Dufek za KS předložil aktualizované informace a připomínky k Návrhu termínové listiny 

ligových a pohárových soutěží 2022/2023. Informoval, že k materiálu ještě chodí připomínky, 

které bude komise řešit na svém dalším jednání. 

  
Usnesení č. 11/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí aktualizované informace a připomínky k Návrhu 

termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

- ukládá zpracovat finální podobu materiálu 

zodpovídají: J. Dufek   Termín: 8. 11. 2021 

 

 

AD 12) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Celý bod začal T. Frank, 

který informoval o prezenčním jednání zástupců pracovní skupiny v Kodani ke konceptu ME. 

Zmínil, že na počátku panovaly 4 rozdílné návrhy, ale během jednání se podařilo najít kompromis 

a shodu nad nejdůležitějšími parametry - termínu konání = září; termínu prvního ME = muži 2025 



 

 

a účastí 8 – 12 týmů. Vše bude po setkání zpracováno a připraveno na  listopadové  jednání VV 

ČF a následně diskutováno také na mezinárodní scéně během MS mužů v Helsinkách. 

K finálnímu schválení konceptu by mělo dojít při General Assembly IFF v prosinci 2022. 

Dále informoval o proběhlé diskusi se slovenskou federací nad kolizí jejich reprezentačních 

kempů mužů a žen v termínech, kdy se ještě hrají naše nejvyšších soutěže. Došlo k vyjasnění 

podmínek v rámci IFF pravidel. 

Z. Svobodová předložila informace o aktuálním průběhu projektu Erasmus. Proběhlo 3denní 

prezenční setkání v Praze, které bylo účastníky hodnoceno jako velice přínosné. 

T. Frank pak bod uzavřel tím, že v roce 2022 se bude konat akademické MS v Liberci, které 

pořádá ČAUS. Proti předchozím rokům budou nově účastníky reprezentace jednotlivých 

univerzit. Proběhla schůzka se zástupci ČAUS a ČF k nastavení spolupráce. Organizace se jeví 

jako lehce problematická, protože nejsou přihlášeny jednotlivé týmy (univerzity).  

 

Usnesení č. 12/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o přípravě konceptu ME 

- bere na vědomí informace o průběhu programu Erasmus 

- bere na vědomí informace k připravovanému AMS v Liberci 

2022 

 

 

AD 13) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu, kdy členové VV byli informováni o průběhu 

EFT v Plzni.  

J. Jirovský informoval o průběhu schůzek s oddíly v rámci Komplexního programu podpory. 

Je plánované společné setkání se zástupci oddílů, které proběhne v Praze. Dále informoval 

o stavu přihlášek do školských soutěží po uzávěrce (ZŠ - 781 družstev; SŠ - 547 družstev). 

AŠSK nevypsala žádný školský projekt či soutěže. 

R. Urbář předložil informace ze setkání s prezidenty Livesport superligy, Extraligy žen a 1. ligy 

mužů. 

 

Usnesení č. 13/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o průběhu EFT v Plzni 

- bere na vědomí informace o schůzek s oddíly v rámci 

Komplexního programu podpory  

- bere na vědomí informace ze setkání s prezidenty Livesport 

superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

 

  



 

 

AD 14) Počet účastníků ligových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Počet účastníků ligových soutěží 2023/2024. V materiálu se 

nenavrhují změny a byl rovnou předán do zkráceného připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 14/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Počet účastníků ligových soutěží 

2023/2024 

- ukládá připomínkovat ve zkráceném řízení 

zodpovídají: předsedové komisí   Termín: 8. 11. 2021 

 

 

AD 15) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a 

VV 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV v Pardubicích. Členové VV si potvrdili termín a místo konání a shodli se, že 

do konce roku je nutné stanovit obsahová témata. 

 

Usnesení č. 15/10/21: VV ČF 

- schvaluje Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV v Pardubicích 

 

 

AD 16) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022 

 

D. Novák za KEI předložil Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2022. 

V materiálu jsou udělány pouze formální změny. D. Novák vyzval všechny přítomné, aby 

v případě schválení nových nastavení v jiných materiálech nezapomínali nahlásit a propsat tuto 

změnu i do ekonomické směrnice. 

 

Usnesení č. 16/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice 

pro rok 2022 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové   Termín: 16. 11. 2021 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Informace o projektu investiční podpory členských oddílů 

 

D. Novák za KEI předložil Informace o projektu investiční podpory členských oddílů.  



 

 

T. Frank informoval o nastavení půjček členským oddílům a vysvětlil členům VV důvod změny 

úročení půjčené částky na 3  % (doposud 2,5%), ke kterému jsme byli vyzváni na základě 

doporučení odborných konzultantů v souladu se zvýšením centrální úrokové sazby ČNB.  

 

Usnesení č. 40/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí Informace o projektu investiční podpory 

členských oddílů 

 

 

AD 41) Návrh důležitých termínů KRD v roce 2022 

 

P. Galasovský za KRD předložil Návrh důležitých termínů KRD v roce 2022. 

 

Usnesení č. 41/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh důležitých termínů KRD v roce 2022 

 

 

AD 42) Návrh důležitých termínů KS v roce 2022 

 

J. Dufek za KS předložil Návrh důležitých termínů KS v roce 2022. 

 

Usnesení č. 42/10/21: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh důležitých termínů KS v roce 2022 


